

Forstyrrelsesmøde d. 28/04

Bestyrelsen:

- ☒ (~~Kasserer~~) Oliver
- ☒ (~~Sekretær~~) Vincent
- ☐ (Formand) Oliver Viller Nielsen
- ☒ (~~Næstformand~~) Kresten Laust
- ☐ (Menig) Patrick
- ☒ (~~Menig~~) Theis
- ☒ (~~Menig~~) Anders
- ☒ (~~Menig~~) Flemming

Observatører:

☐

Dette møde [OB]

Primært NC pakkeløsning

Forberedelse til mødet:

❖ ...

Evaluering fra sidste møde:

❖ ...

Beslutning:

- ❖ Omvalg af ordstyrer
 - Sidste møde: Kresten

- ❖ Omvalg af referent
 - Sidste møde: Vincent
-

Haste punkter - Skal håndteres dette møde

TK Besøg [OD]

- **ejer:** Kresten

15:30 onsdag, Foliver og Patrick og Anders kommer. Vincent gider ikke rigtigt

Kresten vil gerne forevige tuborg vejskiltet med f klub klistermærker eller noget. Måske kan der stå Fuborgvej. Could be nice. Nåh ja, de skal have kamera. Ja. Og nogle navne på skiltet.

Vi håber de bliver glade for kameraet og dets indhold:]

95 km mellem F-Klubbens lokaler og TÅGEKAMMERET

Ekstraordinær GF / Fuldbryllup [O]

- Fuldbryllup:
 - 2. maj 2026
- Kort oversigt over økonomi plz
- Anders og Patrick laver slides
- *Diskuterer vedtægtsændringer*
- Vedtægtsændringsforslag

- Gustav: Stille krav til computer operativsystem, (skal køre F-kernel modulet), noget med MFGA? Fast procedure for stemmetælning
- Hvem kan være medlem
- Kun fembers må stemme
- Fædreråd -> Forældreråd
- Mulighed for ansøgning (Krestens)
 - Vincent: Hvad hvis forstyrrelsen er korrupt?
 - Kresten: Den er vel folkevalgt
 - Theis: Det var hitler vel også...

Møde med Netcompany [OD]

ejer: Foliver

Mødet gik fint 😊

Vi skal have lavet skriftligt materiale om tidligere afholdte events, herunder:

- 2 x Flan
- 1 x Fnugfald
- 1 x Workshop
- 1 x Infoskærm
- 1 x Promovering af events på sociale medier

Vi overvejer at tilbyde lidt rabat på disse events, da de var en del af en pakkeløsning, som der ikke blev underskrevet kontrakt på.

Vi har besluttet os at tilbyde dette for [Redacted] uden moms

Vi skal få lavet en ny kontrakt, som skal underskrives. Den skal inkludere:

- Workshops (planlagt til november og marts)
- Standbesøg til Fredagsfranskbrød (baristakaffe deles ud)
- Foobar i slutningen af september
- Fnugfald første fredag i november
- Fmesse
- Fuldbryllup

Netcompany ønsker god forberedelsestid på ca. 2 måneder for events, inklusiv reklame.

De vil gerne have mulighed for et strandbesøg – eventuelt i samarbejde med Fredags Franskbrød og kaffevogn.

Vi vil tilbyde dem Aalborg-relevant promovering ved afholdelse af events heroppe.

Diskussion:

- Olivers forslag til priser for pakkeløsning:
 - Workshop: [Redacted] kr. [Jeg tror at vi kan få et højere pris for det -Vincent](#)
 - Standbesøg: [Redacted] kr. (dækker Fredagsfranskbrød)
 - Foobar: [Redacted] kr.
 - Fnugfald: [Redacted] kr.

- 2 x FLAN: [Redacted] kr.
- Fuldbryllup: [Redacted] kr.
 - TODO: Præcisere hvad det betyder
- Infoskærm i ét år: [Redacted] kr. [Alt alt ALT for billigt -Vincent](#)
- Promovering af events på diverse medier: [Redacted] kr.
- **Samlet pris:** [Redacted] kr.
- **Forslag:** Tilbudspris på [Redacted] kr. for hele pakken, inklusiv al promovering. [Redacted] er virkeligt meget rabat, over en hel foobar -Flemming

Sidste møde før ferie[ODB]

ejer: Foliver

Næste møde ligger mandag d. 12/05. gangen efter er d. 26/05, 2 dage før aflevering.

Diskussion:

- ❖ Forslag: Vi holder mødet den 26/05 som en uformel afslutning før læseferien/aflevering. Fokus vil være på hygge og samvær frem for fagligt indhold, da mange muligvis har travlt med deres projekt og derfor ikke har mulighed for at deltage. - Oliver

Beslutning:

- ❖ Lad os gøre det

Discord

Ejer: Vincent

F-esse

Hvilken måned? Skal være efterår. Skal nok lægge i Oktober. På samme tid som Fredagsfranskbrød ville være nice.

Der er interesse i at holde messen i efteråret 2025, men der er bekymring om at det er for kort varsel. Det ville være en god idé at skrive til virksomhederne "vi vil gerne høre om I er interesseret. Hvis vi ikke finder nok virksomheder, så sker der intet"

Almindelige punkter

Flere medlemmer blandt mindre uddannelser (OD) [Est. 15 minutter]

Ejer: Kresten

Instituttet mener ikke vi dækker bredt nok længere (derfor der har været snak om at fjerne støtten til fytetur)

Udlæg/antagelser:

- Følgende er forslag på hvordan vi kan blive bedre til at aktivere dem
 - Testimonials
 - Vi ved at der er flere, der er medlemmer, hvad hvis man laver testimonials på en fed plakat og sætter den op ved deres grupperum
 - Flere arrangementer uden medlemskrav
 - Det kan være svært for medlemmer fra mindre uddannelser at få lyst til at deltage hvis der i forvejen er få i deres gruppe som er medlem
 - Spørgeskema undersøgelse
 - Spørg dem
 - Lars betaler alles medlemskab for én årgang
 - Han havde nogle penge på et tidspunkt, tror de er væk, men måske ?
 - Faglige events?

- Selvom der er fokus på sociale events i F-Klubben synes jeg ikke det burde forhindre faglige events. Vi kunne afholde poetry slam, 5 minutters oplæg fra forskerne, eller noget 3., surely der må være noget fedt man kan afholde som også er fagligt
 - Fordelen er at man måske får logget nogle flere ind den vej, så de deltager i de sociale ting

Diskussion:

- ❖ IxD og DVML bliver lukket ned, er det stadig relevant? –Oliver



 Passive punkter - kan udskydes 

Afsluttende

Eventuelt (Fundet på under mødet)



Evaluerings af møde



Drikkevarer

